
 
 

Zápisnica z druhého mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach,       
konaného dňa 14.  05.  2010 o 16. 30 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Prítomní:  Ing.  Dušan Spáč, Ivan Behúl,  Ing. Stanislav Beňo, Jozef Bojda, Jozef Pagačovič,                               
                 Marián Humenský, Ing. Marián Vrabec, Ing. Jozef Lauko 
Ospravedlnený: Ing. Boris Szorád 
 

Starosta obce privítal prítomných poslancov a skonštatoval,  že sú v nadpolovičnej 
väčšine a sú uznášania schopní. Poslanci OZ jednohlasne schválili návrhovú komisiu 
v zložení: Jozef  Pagačovič, Ing. Marián Vrabec, Jozef Bojda. Zároveň odsúhlasili 
overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Jozef Lauko, Ing. Stanislav Beňo, ako aj program 
druhého mimoriadneho zasadnutia OZ (všetci za). 

Starosta obce uviedol, že druhé mimoriadne zasadnutie OZ v Lužiankach bolo zvolané 
pri príležitosti životného jubilea 75. rokov Karolíny Cimprichovej. Príhovor k jubilantke  ako 
prvá predniesla riaditeľka ZŠ s MŠ v Lužiankach, Mgr. Soňa Kochanská. Zablahoželala jej 
k životnému jubileu a poďakovala sa jej za dlhoročnú učiteľskú prácu v Základnej škole 
v Lužiankach. K blahoželaniu sa pridali aj bývalí žiaci Karolíny Cimprichovej a to:  
Ing. Božena Kadlecová, Ing. Štefan Krajčír, Eva Bačová, Darina Lauková, Jana Hudecová 
a Lucia Gálová, ako aj dlhoročný kolega oslávenkyne, Ing. Tibor Košťál. Po blahoželaniach 
odovzdal starosta obce Karolíne Cimprichovej cenu obce za rozvoj školstva, spoločenských 
a kultúrnych aktivít v obci a finančnú odmenu. Po odovzdaní ocenenia zaspievali jubilantke 
deti zo ZŠ s MŠ v Lužiankach. Na záver slávnostnej časti sa Karolína Cimprichová 
poďakovala starostovi obce a poslancom za udelenie ocenenia, a všetkým prítomným za 
blahoželania. 

V pracovnej časti starosta obce informoval prítomných poslancov o zámere fy ENVI-
GEOS Nitra vybudovať v areáli bývalých hydinárskych závodov zariadenie na získavanie 
alternatívnych energií z biogénneho materiálu.Starosta obce navrhol, aby poslanci vycestovali 
do Rakúska pozrieť obdobné zariadenie, aké chce vybudovať fy ENVI-GEOS Nitra. Ing. 
Beňo navrhol, aby si poslanci vybrali sami biostanicu, ktorú by si išli pozrieť. Jozef Pačovič 
uviedol,  že ENVI-GEOS Nitra chce ukázať poslancom takú biostanicu, ktorej technológiu by 
pravdepodobne chcela využiť fy ENVI-GEOS Nitra. Ing. Vrabec a Ing. Beňo chceli vedieť, 
aký osoh by mala zo zriadenia biostanice obec. Starosta obce uviedol, že by sa bioplynom 
mohla vykurovať napr. ZŠ s MŠ v Lužiankach. Ing. Beňo uviedol, že v Nitre ľudia nesúhlasili 
s vytvorením kompostoviska a taktiež na základe tlaku občanov bola zatvorená kafiléria. 
Jozef Hubert uviedol, že fy ENVI-GEOS Nitra žiada obecné zastupiteľstvo o vyjadrenie sa 
k zámeru, a preto odporúča, aby poslanci vycestovali na exkurziu do Rakúska. Ďalej uviedol, 
že následne budú zo zámerom oboznámení aj občania Lužianok, ktorí sa k zámeru budú môcť 
vyjadriť.Poslanci OZ v Lužiankach sa dohodli, že návšteva biostanice v Rakúsku sa uskutoční 
dňa 29. mája 2010 (všetci za). 

Poslanci OZ jednohlasne schválili zakúpenie kosačky, slúžiacej na kosenie verejných 
priestranstiev. 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne 
starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil druhé mimoriadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach 

 
Overovatelia: 
   ___________________              _______________________ 

                                                   Ing. Jozef Lauko                          Ing. Stanislav Beňo 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


